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Zápis 

z mimořádného jednání Komise pro životní 
prostředí, Komise kultury a sportu, Komise pro 

výchovu a vzdělávání 

RMČ P1 
 

Datum jednání 11.1.2023 

(začátek 17:00 konec 19:15) 

 

 

Přítomni: 

 

viz prezenční listina 

 

Nepřítomni:  

 

viz prezenční listina 

 

Omluveni:  

 

viz prezenční listina 

 

Hosté: viz prezenční listina 
 

Při zahájení komise bylo sděleno paní místostarostkou Klasnovou a panem místostarostou 

Bodečkem k organizaci projednávání, že jednací řád komisí neumožňuje společné jednání 

komisí. 

 

1. Zahájení zasedání komise 

2. Prezence 

3. Jmenování ověřovatele zápisu  

4. Schválení programu 

5. Zajištění budoucí správy sportoviště Masná a Na Františku 

6. Různé 

7. Diskuze 

1. Zahájení komise 

 

Celé jednání zahájil p. Lamberti v 17:00 hodin. Informoval všechny přítomné členy i hosty 

o dnešním jednání. 

 

2. Prezence 

 

Všichni přítomní se podepsali do prezenční listiny. Za KOŽP bylo přítomno 6 členů. 

 

3. Jmenování ověřovatele zápisu 

 

Byl jmenován p. Kučera, ale z důvodu brzkého odchodu byl dojmenován p. Smrž 
 

Hlasování:  pro 6, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

4. Schválení programu 
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Program byl schválen bez připomínek. 

 

Hlasování:  pro 6, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

5. Zajištění budoucí správy sportoviště Masná a Na Františku 

 

Správa hřišť – historie 

Smlouva byla ukončena se společností Sport-technik Bohemia s.r.o. po pěti letech a to k 

30.09.2022. Minulé vedení radnice nevypsalo včas výběrové řízení. Rada MČ Praha 1 na 

svém jednání dne 11.10.2022 rozhodla přidělit realizaci veřejné zakázky dodavateli Sport-

Technik Bohemia s.r.o. Nabídková cena na zajištění provozu sportovních areálů, vč. energií 

za 366.115 Kč bez DPH/měsíc. S dodavatelem byla uzavřena objednávka na 1 měsíc. 

Zároveň bylo uloženo paní vedoucí Vencové zpracovat zadávací dokumentaci k veřejné 

zakázce.  

Rada MČ Praha 1 na svém jednání dne 08.11.2022 č. UR22_1395 vzala na vědomí 

oznámení správce o ukončení činnosti v areálech. Paní Vencové bylo uloženo finální řešení 

provozování obou sportovišť pro následující období, a to do 31.01.2023. Rada MČ Praha 1 

na svém jednání dne 23.11.2022 č. UR22_1425 rozhodla přidělit realizaci veřejné zakázky 

dodavateli Sport-Technik Bohemia s.r.o, za nabídkovou cenu vč. energií na zajištění 

provozu areálů. Cena za zajištění provozu činí 789.779 Kč bez DPH a to na dva měsíce, do 

12.01.2023. 

 

Pan místostarosta Bodeček a paní místostarostka Klasnová informovali o celém stavu věci 

obou sportovišť, kdy bylo přislíbeno občanům, že hřiště nebudou pro veřejnost uzavřena. 

Kluziště bude provozováno pouze do konce ledna 2023.  

 

Sportoviště budou, do doby dořešení provozu hřišť, uzavřena pro veřejnost, budou 

fungovat pouze pro MŠ,ZŠ a SŠ, bez šaten a WC. 

 

Není zřejmé, v jakém stavu jsou obě sportoviště, proto v tuto chvíli probíhá inventarizace 

majetku. 

 

AK HAVEL & PARTNERS vypracovala možnosti postupu, které budou v souladu se zákonem 

č. 134//2016, Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů. Městská 

část Praha 1 se má rozhodnout, jakým způsobem bude provoz sportovišť zajištěn.  

P. Bodeček chce vědět názor právního oddělení MČP1, která z variant je pro MČ Praha 1 

nejvýhodnější, jaké jsou lhůty atd. Naopak AK se domnívá, že si má vybrat variantu MČ 

Praha 1. 

P. Saitz vznesl dotaz v jakých cenových relacích se provoz pohybuje. P. Votoček chtěl znát 

variantu, jak budou sportoviště fungovat po dobu výb. řízení. 

P. Kučera navrhl, že by sportoviště mohli občané využívat za určitých podmínek. 

Pí Klasnová upozornila, že není možné říct v tuto chvíli postup jak provozovat, když není 

jasný stav a nutné investice. Paní Špačková se ptala na provoz sportovišť formou výpůjčky.  

AK informovala také o možnosti založení příspěvkové organizace, avšak tento krok je velmi 

zdlouhavý. Všechny varianty jsou možné, je nutné vypracovat bližší analýzu. 

P. Bodeček se dotazuje na možnost nepřihlášení se ani jednoho zájemce do výběrového 

řízení. Je možné udělat 2 varianty. Je nutné také vypracovat průzkum trhu – transparentní 

diskuze. Také je nutná participace s občany. 

Pí Klasnová navrhuje rozdělení sportovišť do budoucna na dvě samostatná hřiště. Navrhuje 

uzavřít smluvní vztah na 1+1 rok. Bude vznikat koncepce sportu atd. 

P. Čižinský se dotazoval, zda musí být podnikatelský záměr či nikoliv. 

 

Provoz sportovišť bude 14 dní ve správě Odboru školství, budou 2 správci – bude hrazeno 

160 Kč/1 hodinu, provoz od 8:00 – 16:00 hodin, bez šaten, WC funkční, bez stánku 

s občerstvením. Školy i družiny jsou pro případ poškození zařízení sportovišť řádně 
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pojištěny. Ledová plocha nebude z důvodu vysokých záloh na elektřinu provozována. Do 

budoucna MČ Praha 1 počítá s obnovením provozu. 

 

Odchod p. Kučery v 18:05 hod. Celkem přítomných členů komise 5. 

 

Návrh usnesení: 

 

1. KoŽP doporučuje pokračovat v formou omezeného provozu  (MŠ, ZŠ, SŠ, bez šaten, 

bez WC) v překlenovacím období od 16.01.2023, dále. 

 

2. KoŽP doporučuje v rámci překlenovacího období ověřit zájem ze strany občanů a 

školních zařízení o vyžívání sportovních areálů. 

 

3. KoŽP doporučuje zajistit průzkum trhu, s cílem zjištění optimálního způsobu 

provozu a rozvoje obou sportovních areálů. 

  

4. KoŽP doporučuje provoz sportovních areálů přizpůsobit zájmům a potřebám 

občanům Praha 1, s přihlédnutím k ekonomičnosti a ekologičnosti provozu. 

 

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

6. Různé  

 

7. Diskuze 

 

V Praze dne 12.01.2023 

 

Zapsala:  Kateřina Melzerová, tajemnice komise      ..…………………………………………….. 

 

 

Ověřil:  Milan Smrž,   podpis, datum…….……………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  

podpis, datum………………………………………………….. 

 


